

CLD 2020 秋季實體課程入學須知

致 已完成 2020 秋季實體課程申請者：

1. 因目前 (截至 7/15 止) 本國尚未開放華語學習生申請簽證來臺，故 2020 秋季課程，**僅限能確實於 8/14 (五) 以前抵臺，並於 8/31 (一) 當天準時開課者參加。**
 - 註 1：依本國規定，抵臺後須居家檢疫 14 天，不得出門。
 - 註 2：申請者需於 8/24 (一) 親至本組報到註冊；如果不能來(或在居家檢疫)，我們將收取 NTD1,500 行政手續費，安排線上註冊。
2. 若能在 8/14 (五) 前確實抵臺並確定想參加本組 2020 秋季班者，**請在 7/24 (五) 前提供以下資料：**
 - (1) 臺灣有效簽證影本或臺灣護照影本
 - (2) 抵臺機票明細—須含航班資訊與抵臺日期與時間
 - (3) 防疫準備資料

(本通知與此資料均已 email 給所有 2020 秋季實體課程申請者，請查閱您的電子信箱)

未能在時間內提供相關資料者，本組將取消其入學資格，並將通報本國駐外代表處與外交部領事事務局。
3. 為了防疫管理並配合本校政策，確定於 2020 秋季班入學者，**將統一由本組委任的旅行社安排抵臺後的接機與防疫住宿 (相關費用均須由學生自行負擔並付款給旅行社)。**

Important Notification to CLD 2020 Fall Physical Course Applicants

1. Concerning the fact that Chinese learners are not yet able to apply for visa to Taiwan till now (7/15), **CLD 2020 Fall course will be limited to those who can enter in Taiwan before August 14th (Fri.) and attend the class exactly on time on August 31st (Mon.).**
 - Note 1: According to our country's regulation, those who enter in Taiwan from overseas shall be under a 14-day quarantine.
 - Note 2: Applicants shall attend the registration on time on Aug. 24th (Mon.) – if you cannot make it (or you are under quarantine), we will charge you NTD1,500 and arrange you online registration.
2. If you can enter in Taiwan before August 14th (Fri.) and you want to join our 2020 Fall course, please **submit the following documents before July 24th (Fri.):**
 - (1) Taiwanese visa photocopy or Taiwanese passport photocopy
 - (2) Flight ticket information – including flight number and the arrival date and time to Taiwan
 - (3) Quarantine check list

(This notification and the check list were both emailed to all the applicants of 2020 Fall physical course, please check your email box.)

Failing to submit these documents on time will result in the cancellation of your enrollment at our division and we will report it to the Taiwan embassy/consulate and Ministry of Foreign Affairs.
3. To prevent the outbreak of COVID-19 as well as in accordance with NTU regulation, **CLD will arrange the airport pick-up service as well as quarantine hotels for CLD students. (All the fees have to be paid by students.)**